



សិស្សស្មោះអនុវិទ្យាល័យរីករាយជាមួយការពិសោធន៍ STEM ក្នុងអំឡុងពេលកម្មវិធីសិក្សាស្រាវជ្រាវរបស់ PPSD នៅអនុវិទ្យាល័យ DelSesto។

ការទំនាក់ទំនង

ថ្ងៃទី 20 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2023

ទស្សនៈអគ្គនាយក

នៅមណ្ឌលសិក្សាធានាសុខភាពសិស្ស ខែកក្កដា គឺជាពេលវេលាដ៏ល្អមួយសម្រាប់ការពិភាក្សាអំពីការងាររបស់យើង។ យើងនឹងបន្តរៀបចំការងាររបស់យើងដើម្បីធានាឱ្យមានការផ្តល់សេវាដល់សិស្សរបស់យើង។ យើងនឹងបន្តរៀបចំការងាររបស់យើងដើម្បីធានាឱ្យមានការផ្តល់សេវាដល់សិស្សរបស់យើង។



បណ្ឌិត JAVIER MONTAÑEZ
អគ្គនាយក

កាលពីសប្តាហ៍មុន ខ្ញុំប្រើប្រាស់ពេលវេលាដើម្បីជួបជាមួយសិស្សសរសៃយឺតដែលកំពុងដំណើរការនៅសាលាបឋមសិក្សា Bailey ជាមួយ**លោក Brett Smiley**។ យើងបានជួបជាមួយសិស្សសរសៃយឺតដែលកំពុងដំណើរការនៅសាលាបឋមសិក្សា Bailey ជាមួយ**លោក Brett Smiley**។ យើងបានជួបជាមួយសិស្សសរសៃយឺតដែលកំពុងដំណើរការនៅសាលាបឋមសិក្សា Bailey ជាមួយ**លោក Brett Smiley**។

ខ្ញុំប្រើប្រាស់ពេលវេលានឹងការសិក្សាអំពីការពិសោធន៍ផ្តល់ដីអនុវិទ្យាល័យមាននៅក្នុងកម្មវិធីផ្តល់ដីអនុវិទ្យាល័យរបស់យើងនៅ **អនុវិទ្យាល័យ DelSesto**។ កាលពីសប្តាហ៍មុន ពួកគេបានសិក្សាពីរបៀបដ៏ល្អមួយដើម្បីអភិវឌ្ឍន៍ដំណើរការដោយប្តូរវិធីសាស្ត្រចាស់ចោល ចោលសិស្ស និងចោលលម្អិតនៃវា។ នៅក្នុងអគារដដែល សិស្សសរសៃយឺតដ៏ល្អមួយក្រុមបានប្រើប្រាស់ដីកីឡាអង្គរឡើងវិញ។

នៅសាលាបឋមសិក្សា **Lima** គ្រូបង្រៀនប្រើប្រាស់បង្រៀនដោយយោងតាមសៀវភៅ Because of Winn-Dixie ដោយ Kate DiCamillo។ តាមរយៈសៀវភៅ សិស្សសរសៃយឺតបានស្វែងយល់ពីបុរសម្នាក់ដែលបានបាត់បង់ភ្នែក និងបានរស់នៅក្នុងស្ថានភាពដ៏ល្អ។ ជាមួយនឹងការសិក្សាស្រាវជ្រាវនៅក្នុងកម្មវិធីផ្តល់ដីអនុវិទ្យាល័យ។ នៅថ្ងៃទី 17 ខែសីហា សិស្សស្មោះអនុវិទ្យាល័យរបស់យើងបានចូលរួមក្នុងកម្មវិធីសិក្សាស្រាវជ្រាវនៅក្នុងកម្មវិធីផ្តល់ដីអនុវិទ្យាល័យ និងទទួលបានសញ្ញាបត្រមធ្យមសិក្សាសរសៃយឺតរបស់ពួកគេក្នុងអំឡុងពេលពិធីបញ្ចប់ការសិក្សានៅសាលារៀន **អាដិដ និងបច្ចុប្បន្ននៃយើង!** ដំណាក់កាលនេះនឹងក្លាយជាជំនួញដ៏ល្អមួយសម្រាប់សិស្សសរសៃយឺត។

បុរសម្នាក់ក្នុងកម្មវិធីផ្តល់ដីអនុវិទ្យាល័យបានស្វាគមន៍មិត្តភាពជាមួយសិស្សសរសៃយឺតដ៏ល្អមួយក្រុម។ ដើម្បីប្រើប្រាស់ពេលវេលាដ៏ល្អមួយសម្រាប់ការងាររបស់យើង និងជួយដល់សិស្សសរសៃយឺត។ បុរសម្នាក់ក្នុងកម្មវិធីផ្តល់ដីអនុវិទ្យាល័យបានស្វាគមន៍មិត្តភាពជាមួយសិស្សសរសៃយឺតដ៏ល្អមួយក្រុម។

ដោយសារអ្នកទាំងអស់គ្នាចំណាយពេលវេលាដ៏ល្អមួយជាមួយគ្នា យើងនឹងបន្តរៀបចំការងាររបស់យើងដើម្បីធានាឱ្យមានការផ្តល់សេវាដល់សិស្សរបស់យើង។ យើងនឹងបន្តរៀបចំការងាររបស់យើងដើម្បីធានាឱ្យមានការផ្តល់សេវាដល់សិស្សរបស់យើង។ យើងនឹងបន្តរៀបចំការងាររបស់យើងដើម្បីធានាឱ្យមានការផ្តល់សេវាដល់សិស្សរបស់យើង។

Narducci Learning Center Construction site



ការផ្ទេរថវិកាបុព្វបុន្នភាពរបស់មណ្ឌល KIZIRIAN ត្រូវបានទទួលស្គាល់ថាជា កម្មវិធីផ្តល់ឱកាសសិក្សាស្រាវជ្រាវ 5

PPSD រួមជាមួយនឹងអភិបាល Dan McKee និងនាយកដ្ឋានអប់រំ Rhode Island (RI) រីករាយក្នុងការប្រកាសថាកម្មវិធីផ្តល់ឱកាសសិក្សាស្រាវជ្រាវ (Pre-K) របស់សាលាបឋមសិក្សា Harry Kizirian បានទទួលការវាយតម្លៃថ្នាក់ 5 BrightStars។ នេះគឺជាការវាយតម្លៃខ្ពស់បំផុតរបស់ពួកគេ។ ពួកគេគឺជាសាលារៀនទីពីរនៅក្នុងមណ្ឌលដែលទទួលបានការវាយតម្លៃថ្នាក់ 5 នេះ។ BrightStars វាយតម្លៃមណ្ឌលទៅតាមសាលារៀនផ្តល់ឱកាសសិក្សាស្រាវជ្រាវសាលារៀនសាធារណៈ ផ្ទះទេវតា កុមារជាលក្ខខណៈគ្មាន និងកម្មវិធីសម្រាប់កុមារគ្រប់អាយុសិក្សាស្រាវជ្រាវគ្រប់ទម្រង់ស្ថិតិដោយគុណភាព និងលក្ខខណៈវិនិច្ឆ័យគុណភាពជាច្រើន។ សមាគម Rhode Island សម្រាប់ការអប់រំកុមារតូច គឺជាភ្នាក់ងារគ្រប់គ្រងសម្រាប់ BrightStars។ Rhode Island AEYC គឺជាបុគ្គលិកសម្រាប់ផ្តល់ជំនួយដល់សមាគមជាតិសម្រាប់ការអប់រំកុមារតូច (NAEYC)។

ពេលវេលាកណ្តាលសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា 2023-2024

PPSD បានចេញផ្សាយ ពេលវេលាកណ្តាល និងបុគ្គលិកសិក្សាដែលបានផ្តល់ថវិកាបុព្វបុន្នភាពដល់ក្រុមគ្រូសារនៅចុងខែមិថុនា។ ការផ្តល់ថវិកាបុព្វបុន្នភាពគឺជាលទ្ធផលនៃការបោះឆ្នោតរបស់សហគ្រាសគ្រូបង្រៀនព្រឹត្តិការណ៍ (PTU) ដើម្បីផ្តល់សេចក្តីច្នៃចំណូលពីថវិកាសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា 2023-2024។ កិច្ចសន្យារយៈពេលមួយឆ្នាំនេះស្តីពីថវិកាសម្រាប់ការបង្រៀនរយៈពេល 30 នាទីបន្ថែមជារៀងរាល់ថ្ងៃ ឬបន្ថែមនៃអ្វីដែលនិរ្តិយ៍ប្រចាំឆ្នាំនៅក្នុងខែសីហាសម្រាប់គ្រូបង្រៀន និង 90 នាទីនៃការអភិវឌ្ឍន៍វិជ្ជាជីវៈរៀងរាល់ពីរសប្តាហ៍ក្នុងអំឡុងពេលម៉ោងក្រៅសិក្សា។ សម្រាប់បញ្ជីនៃពេលវេលាកណ្តាល សូមចុចទីនេះ។ អ្នកអាចស្វែងរកបុគ្គលិកសិក្សានៅទីនេះដែលបានផ្តល់ថវិកាបុព្វបុន្នភាព។

ការផ្ទេរថវិកាសិក្សាស្រាវជ្រាវ

បុគ្គលិក និងអ្នកកម្ចីការ PPSD កំពុងខិតខំប្រឹងប្រែងដើម្បីធានាថាសិស្សសានុសិស្សទទួលបានបទពិសោធន៍អភិការសិក្សា និងថ្នាក់រៀនដែលស្រស់ស្អាត និងមានភាពទាក់ទាញសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សាថ្មី។ យើងនឹងចាប់ផ្តើមប្រតិបត្តិការសាលាបឋមសិក្សា D'Abate, សាលាបឋមសិក្សា Spaziano និងសាលាបឋមសិក្សា Pleasant View ដលៃនប្រើនឹងផ្តល់ជូនដល់មណ្ឌលមនុស្សសិក្សា Narducci នៅក្នុងរដ្ឋស្ថិតិយុវជន។

នឹងមានការប្រតិបត្តិការជាផ្លូវការផងដែរសម្រាប់សាលាបឋមសិក្សា Hope បន្ទាប់ពីការប្រឹក្សាស្តីពីថវិកា \$20 លានដុល្លារចុងក្រោយរបស់ខុលួនសម្រាប់ការជួសជុលឡើងវិញពេញលេញ។ ចំណែកវិទ្យាល័យ Classical បន្តការជួសជុលជាដំណាក់កាលរបស់ខុលួនសម្រាប់អគារគណិតវិទ្យាល័យដែលបានជួសជុលឡើងវិញថ្មី។ សូមអរគុណដល់ក្រុមការងារបុគ្គលិកសិក្សា និងអ្នកកម្ចីការសម្រាប់សម្របសម្រួលរបស់ PPSD ដលៃខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់យើង ព្រមទាំងក្រុមការងារបុគ្គលិកសិក្សារបស់នាយកដ្ឋានអប់រំ Rhode Island (RI)។

សូមចំណាយពេលបន្តិចដើម្បីមើលការជួសជុលមណ្ឌល Narducci នៅក្នុងវីដេអូទីនេះ។

ជំនួយជំរុញសមធម៌

ជំនួយសមធម៌ អនុញ្ញាតឱ្យសិស្ស និងអ្នកកម្ចីការសាកល្បងគំនិតចូលរួមខិតខំ និងការចូលរួមខិតខំលើកទម្រង់ដល់គំនិតបង្រៀន និងការសិក្សា ខណៈពេលដែលជំរុញការយល់ដឹង និងការដឹងគុណរបស់បុគ្គលិក ការប្តេជ្ញាប្រឆាំងនឹងការសិរិះសិរាសន៍ និងការយល់ដឹងអំពីការចូលរួមរបស់ពលរដ្ឋ និងលទ្ធផលប្រជាធិបតេយ្យ។ ជំនួយជំរុញសមធម៌ នឹងផ្តល់មូលនិធិដល់កម្មវិធីវិភាគចូលនោះពី \$500 ទៅ \$4900 ជារៀងរាល់ឆ្នាំ។

តើអ្នកអាចដាក់ពាក្យបាន? សាស្ត្រាចារ្យ/បុគ្គលិក PPSD តំណាងឱ្យថ្នាក់រៀន សាលារៀន និង/ឬអ្នកកម្ចីការសម្រាប់កម្មវិធីដែលដឹកនាំសិស្សអាចដាក់ពាក្យបាន។

ផ្ទៃផ្តល់ឱកាសដាក់ពាក្យ៖ ការដាក់ពាក្យត្រូវបានទទួលយកជាបន្តបន្ទាប់។ ប្រសិនបើអ្នកចាប់អារម្មណ៍ចង់ទទួលបានគម្រោង សូមដាក់ពាក្យស្តីពីទីនេះ។



សមធម៌ និងភាពចូលចំណោម

សមត្ថភាពសម្រាប់អ្នកដឹកនាំសាលារៀន ដែលផ្តោតលើសមធម៌ ខណៈដែលពួកគេជួយ បង្កើតនៃការសម្រាប់ការអនុវត្តប្រកបដោយ ប្រសិទ្ធភាព និងនិរន្តរភាពនៃការផ្តល់សេវា។

យ៉ាងណាក៏ដោយ ទ្រព្យលក់ការដាក់ពាក្យខាងក្នុង។ យើងកំពុងស្រាវជ្រាវក្នុងការបង្កើនការសម្រាប់សាលារៀននីមួយៗ ដើម្បីបង្កើនការ បណ្តុះបណ្តាលភាពជាអ្នកដឹកនាំដែលមាន ចន្លោះយ៉ាងពិសេសនេះ ដែលមានបំណង រៀបចំទាំងអស់គ្នាដើម្បីដឹកនាំក្រុមភាពជា អ្នកដឹកនាំសមធម៌នៅក្នុងសាលារៀនរបស់ ពួកគេក្នុងអំឡុងឆ្នាំសិក្សា 2024-25។ ការ បណ្តុះបណ្តាលនេះនឹងមានរយៈពេលពេញ មួយឆ្នាំ ហើយនឹងត្រូវបានផ្តល់កែលម្អលើ ដែលមានពិភាក្សានៅក្នុងការអនុវត្ត ទាំងប្រាំនៃភាពជាអ្នកដឹកនាំដែលផ្តោតលើ សមធម៌។ ការបណ្តុះបណ្តាលនឹងត្រូវបាន សម្របសម្រួលដោយអ្នកនិពន្ធជមនាក៏ **បណ្ឌិត Mark Gooden**។ ដោយសារ មានការផ្តល់ប្រឹក្សាប្រកបដោយនិរន្តរភាពនេះ កាលបរិច្ឆេទបណ្តុះបណ្តាលរដ្ឋក្នុងថ្ងៃ ទី 23 រហូតដល់ថ្ងៃទី 24 ខែសីហា ចាប់ពីថ្ងៃ ទី 9 ព្រឹកដល់ម៉ោង 2 រសៀល ទីតាំងនៅ TBD។ ប្រសិនបើអ្នកចាប់អារម្មណ៍ក្នុងការ ដាក់ពាក្យ សូមប្រាកដថាមានជម្រើសជាមួយ នាយកសាលារបស់អ្នក។

ការសិក្សាភាពជាអ្នកដឹកនាំនៅរដ្ឋក្រុងអំពីសមធម៌សិស្ស

ការសិក្សាភាពជាអ្នកដឹកនាំនៅរដ្ឋក្រុងអំពីសមធម៌សិស្ស ដែល រៀបចំដោយការិយាល័យសមធម៌ និងភាពចូលចំណោម គឺជាកម្មវិធីសិក្សា រយៈពេលពីរសប្តាហ៍ដែលមានផ្តល់ជូនក្នុងការជំរុញការគិត ភាពជាអ្នកដឹកនាំ ការតស៊ូមតិ ការអាន និងការសរសេររបស់សិស្ស។ កម្មវិធីរបស់យើងត្រូវបានរចនា ឡើងដើម្បីបំពាក់ឱ្យអ្នកដឹកនាំយុវជនជាមួយនឹងឧបករណ៍ និងចំណេះដឹង ចាំបាច់ដើម្បីបង្កើតការផ្តល់សេវាប្រកបដោយឥទ្ធិពលនៅក្នុងសហគមន៍ របស់ពួកគេ។ កម្មវិធីសិក្សានេះនឹងប្តូរវត្តមាននៅថ្ងៃទី 15 ខែសីហា ឆ្នាំ 2023 រហូតដល់ថ្ងៃទី 25 ខែសីហា ឆ្នាំ 2023។ អ្នកចូលរួមនឹងជួបប្រជុំគ្នា នៅបរិវេណសាកលវិទ្យាល័យ Brown នៅ Main Green សម្រាប់អំឡុងពេល កម្មវិធីសិក្សា។ ភ្ញៀវអ្នកសម្របសម្រួលដែលមានអញ្ជើញមាន៖ [Austin Martin, A.R.I.S.E](#) និង [សាលារៀនអាហ្វិកា Rhode Island](#)។

ការបណ្តុះបណ្តាលឯកអគ្គរដ្ឋទូតដឹកនាំក្រុមភាពជាអ្នកដឹកនាំ សមធម៌

ក្រុមភាពជាអ្នកដឹកនាំសមធម៌គឺជាក្រុមចម្បងនៃភាគីពាក់ព័ន្ធនេះ គួរបង្កើន បុគ្គលិក មាតាបិតា សមាជិកសហគមន៍ និងសិស្សស្ថានសិស្សដែលផ្តល់ការគាំទ្រ ដើម្បីសិក្សា វិភាគ និងយល់ដឹងពីបញ្ហាសមធម៌ ភាពចម្រុះ ការរួមបញ្ចូល និងភាពចូលចំណោមដែលមាននៅក្នុងសាលារៀន ឬមណ្ឌលរបស់ពួកគេ។ ក្រុមភាពជាអ្នកដឹកនាំសមធម៌ តស៊ូមតិសម្រាប់ការផ្តល់សេវា និងជួយកសាង

ការបង្កើតការរាយការណ៍ដំណឹងល្អ

របាយការណ៍រដ្ឋាភិបាលរបស់នាយកដ្ឋាន OEB នេះផ្តល់នូវទិដ្ឋភាពសង្ខេប ខ្លះនៃការអនុវត្ត និងសមិទ្ធផលដែលសម្រេចបានដោយការិយាល័យសមធម៌ និង ភាពចូលចំណោម ចាប់តាំងពីការបតិដំណើរការឡើងវិញនៅក្នុងខែកក្កដា ឆ្នាំ 2022។ រួមបញ្ចូលរដ្ឋាភិបាលសំខាន់ៗ និងព្រឹត្តិការណ៍សំខាន់ៗទាំងអស់ដែល សម្រេចបាន និងផែនការអនាគត។ ឯកសារនេះបម្រើការយល់ដឹងដ៏ទូលំទូលាយ អំពីវឌ្ឍនភាពរបស់នាយកដ្ឋាន និងជំនួយក្នុងការធានាភាពជាមួយភាគី ពាក់ព័ន្ធទាំងអស់ និងសមាជិកសហគមន៍ PPSD។

ការផ្តល់ជូនអំពីការអភិវឌ្ឍវិជ្ជាជីវៈនាពេលខាងមុខ

ការិយាល័យសមធម៌ និងភាពចូលចំណោម នឹងផ្តល់ការសម្របសម្រួល និងការ បណ្តុះបណ្តាលក្នុងការអភិវឌ្ឍវិជ្ជាជីវៈពេញមួយឆ្នាំខាងមុខនេះ រួមទាំង ក្នុងអំឡុងពេលសប្តាហ៍តម្រង់ទិស។ ប្រសិនបើអ្នកចាប់អារម្មណ៍ក្នុងការ អញ្ជើញការិយាល័យចូលទៅក្នុងសាលារៀនរបស់អ្នកដើម្បីបង្កើតបង្កាញ សម្រាប់សាស្ត្រាចារ្យ ឬបុគ្គលិករបស់អ្នកក្នុងអំឡុងពេលសប្តាហ៍តម្រង់ទិស (ថ្ងៃទី 28-31 ខែសីហា) [សូមចុះឈ្មោះនៅទីនេះ។](#)

វាជាដំណឹងដ៏ល្អ ៖ PPSD នៅក្នុងសារព័ត៌មាន

- [អ្នកលក់ទំនិញក្នុងសាលារៀនព្រឹទ្ធិមានបំណងជួលបុគ្គលិក 200+ ដែលត្រូវបានបញ្ឈប់ដោយអ្នកផ្តល់សេវាពីមុន ទិន្នន័យបុគ្គលិកព្រឹទ្ធិ, ថ្ងៃទី 10 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2023](#)
- [អនុវិទ្យាល័យព្រឹទ្ធិអនុម័តគោលនយោបាយដើម្បីហាមឃាត់ការប្តូរឈ្មោះសិស្សដ៏ល្អដំបូងនៅក្នុងថ្ងៃទី 14 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2023](#)

ការអបអរសាទរដល់សិស្ស

សិស្សដែលមានពេក្រាសល្អ និងខុសសាហ៍ពុយាយាមរបស់យើងកំពុងផ្ទេរច្បាប់ដ៏អស្ចារ្យយ៉ាងរៀងរាល់ថ្ងៃ។ ទាំងនេះគឺជាទាហរណ៍ជាក់ស្តែងដ៏ពិរោះ។



អាហារូបករណ៍សរុបឆ្នាំសិក្សា 2023

យើងចង់គូសបញ្ជាក់ និងស្វែងរកហើយយ៉ាងខ្លាំងដល់សិស្សសម្រាប់បញ្ចប់ PPSD របស់យើងដែលទម្រង់បញ្ចប់ការសិក្សានៅក្នុងខែមិថុនា ហើយមានទទួលអាហារូបករណ៍ដើម្បីបន្តការសិក្សារបស់ពួកគេ។ ខាងក្រោមនេះជាអាហារូបករណ៍សរុបសម្រាប់វិទ្យាល័យនីមួយៗក្នុង PPSD។ អាហារូបករណ៍ដែលត្រូវបានផ្តល់ជូនមាន ជំនួយសហព័ន្ធនិង/ឬរដ្ឋ ជំនួយខាងក្នុង ពានរង្វាន់ អាហារូបករណ៍ និងអាហារូបករណ៍ស្មោះសិក្សា ហើយពួកគេទាំងអស់ត្រូវបានកត់សម្គាល់។ ការកត់សម្គាល់រួមមានអាហារូបករណ៍ទាំងអស់ដែលទទួលបានពីគ្រឹះស្ថានឧត្តមសិក្សានីមួយៗដែលពួកគេត្រូវបានទទួលយក មិនមែនគ្រាន់តែជាអាហារូបករណ៍ដែលពួកគេនឹងចូលរៀននោះទេ។ សូមចូលរួមអបអរសាទរសម្រាប់ទាំងអស់គ្នា!

កម្មវិធីរដ្ឋរដ្ឋក្តៅ

កម្មវិធីរដ្ឋរដ្ឋក្តៅ PPSD ស្ថិតក្នុងកម្មវិធីពេញលេញមួយ ហើយសិស្សកំពុងសិក្សាជាមួយនិងកម្មវិធីសិក្សាដ៏គួរឱ្យយកចិត្តទុកដាក់ និងបុគ្គលិកដែលខិតខំប្រឹងប្រែង! សូមចូលរៀនអំណរគុណយ៉ាងជ្រាលជ្រៅចំពោះលោកគ្រូ អ្នកគ្រូ ដែលមានចំណាយពេលវេលារដ្ឋរដ្ឋក្តៅរបស់ពួកគេ ដើម្បីជួយអប់រំសិស្សរបស់យើង។ សូមមេត្តាបញ្ជាក់មួយចំនួនពីកម្មវិធីសិក្សារដ្ឋរដ្ឋក្តៅផ្តល់ឱ្យរបស់យើងនេះ ដើម្បីមើលថាតើសិស្សរបស់យើងនៅ PPSD មាននិងកំពុងផ្ទេរការអប់រំខ្ពស់ក្នុងរយៈពេលពីរបុគ្គលិកនិងមកនេះ!

វិទ្យាល័យ	ប្រាក់ដុល្លារអាហារូបករណ៍ដែលបានទទួល
360	\$3,420,865.00
Alvarez	\$2,939,281.00
Central	\$5,663,851.00
Classical	\$18,320,000.00
E-Cubed	\$2,645,169.00
Hope	\$2,579,255.00
វិទ្យាល័យ JSEC	\$704,350.00
Mt. Pleasant	\$4,410,150.00
PCTA	\$2,782,530.00
សរុប	\$43,465,530.00

គ្លីបសម្ភាសន៍លម្អិតទិន្នន័យរបស់អ្នក

- ទិវាជ័យជំនះ**
 (ឈប់សម្រាក) ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 14 ខែសីហា
- ទិវាពលកម្ម**
 (ឈប់សម្រាក) ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 5 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2022
- ថ្ងៃបញ្ចប់កម្មវិធីសិក្សាក្នុងរដ្ឋក្តៅ**
 ថ្ងៃពុធសប្តាហ៍ទី 17 ខែសីហា ឆ្នាំ 2023
- ថ្ងៃតែម្តងទិសគ្រប់រង្វាង**
 (ឈប់សម្រាកសម្រាប់សិស្ស) ថ្ងៃអង្គការ ទី 5 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2023
- ថ្ងៃអភិវឌ្ឍន៍វិជ្ជាជីវៈគ្រប់រង្វាង**
 ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 28 ខែសីហា - ថ្ងៃពុធសប្តាហ៍ ទី 31 ខែសីហា
- ថ្ងៃចូលរៀនដំបូង**
 ថ្ងៃពុធ ទី 6 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2023



© 2023 សាលាសាធារណៈ Providence · communications@ppsd.org · www.providenceschools.org

រៀងអស្ចារ្យយកកំពុងកើតឡើងពេញមណ្ឌលសិក្សាសាធារណៈយើងចង់ឱ្យអ្នកទាំងអស់គ្នាបានដឹងព្រោះបុរសិស្សមានកម្មវិធីព្រឹត្តិការណ៍បុគ្គលិក ឬសិស្សដែលមានរៀងអស្ចារ្យយកកំពុងអនុវត្តផ្តល់ឱ្យសូមផ្ញើអ៊ីមែលទៅ communications@ppsd.org។